

To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: METHAQ REAL ESTATE INVESTMENT Date: 08-09-2022 11:13:14 AM Subject: Appointment of a representative for a member of th	السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: ميثاق للاستثمارات العقارية التاريخ: 08-09-2022 11:13:14 AM الموضوع: تعيين ممثل لعضو مجلس الادارة
We would like to inform you that a member of the Board of Directors of Al-Adnania Real Estate Investments Company has named Mr. Muhannad Abdul Majeed Muhammad Al-Damour as its representative in the membership of the Board of Directors instead of the resigned former representative, Muhammad Ghazi Al-Kuz	نود إعلامكم بأن عضو مجلس إدارة الادارة السادة شركة العدنانية للإستثمارات العقارية قد عينت السيد مهند عبد المجيد محمد الضمور ممثلاً عنها في عضوية مجلس الإدارة بدلاً من العضو المستقيل السيد محمد غازي الكوز
07-09-2022	07-09-2022
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Mohammad Malik Mohammad Saadeh	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Mohammad Malik Mohammad Saadeh